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Specialization: Digital Marketing
Contact Information:
Email: 375292794007m@gmail.com 
LinkedIn: https://www.linkedin.com/in/katsiaryna-klimianok-80496a96/?trk=opento_sprofile_details   
Phone: +4915730976411
About Me:
Throughout my conscious life, I have worked in the field of clothing design, starting at the age of 15. Initially, I assisted my mother, a professional tailor, and then graduated from a technical school with a specialization in "Construction and Modeling of Women's Clothing." Gradually, I built a client base and opened my own sewing atelier. We provided services for sewing clothing of any complexity and managed a store of applied materials. As the founder and director, I participated in all aspects of our company's work, from developing models to consulting clients.
Simultaneously, I developed my skills in digital marketing to promote our business online, mastering:
· SMM and SEO
· Content marketing and paid promotion
· Influencer marketing and online PR
· Email marketing and affiliate marketing
· Display, search, contextual, and banner advertising
In 2020, I joined the startup "Belarusian Gift" as a media director. The project grew from 127 participants on Viber to 5000 subscribers on YouTube and 8500 students in the online school under my guidance. In 2021, after completing the project, I moved to Germany and began studying new technologies and tools in the field of marketing.
Currently, I have completed the AI Content Maker PRO course from LIFT Online University, where I acquired skills in:
· Working with ChatGPT, creating content for social media and blogging
· Developing creative and SEO-optimized texts
· Creating marketing and PR strategies
· Conducting comprehensive marketing campaigns
Professional Skills:
· Creating and adapting content for various platforms
· Promoting brands through social media and other channels
· Developing effective marketing strategies
· Implementing new technologies in the workflow
· Creating GPT's BOT. AI team. Automating routine business processes.
I am continuing my studies at LIFT Online University with a specialization in Neural Network Coaching and Master of AI Assistants Creation.
Collaboration with Me
My specialization is creating unique text content that truly speaks to your audience. From idea development to creating effective SEO blog posts and viral social media posts – I know how to make your brand memorable. Creating GPT's BOT. AI team. Automating routine business processes. If you want to discuss how I can help your project, leave a request at “375292794007m@gmail.com” and we will find the best solutions for your tasks together.
I look forward to applying my knowledge and skills in practice, expanding my portfolio, and contributing to the success of your company. I would be happy to discuss how my skills can be useful for your business.
Катерина Клименок
Резюме
Специализация: Digital Marketing
Контактная информация:
· Электронная почта: 375292794007m@gmail.com
· LinkedIn: Katsiaryna Klimianok
· Телефон: +4915730976411
Обо мне: В течение всей своей сознательной жизни я работала в сфере дизайна одежды, начиная с 15 лет. Сначала я помогала маме, профессиональному портному, затем окончила техникум по специальности "Конструирование и моделирование женской одежды". Постепенно я наработала клиентскую базу и открыла собственное швейное ателье. Мы предоставляли услуги по пошиву одежды любой сложности и управляли магазином прикладных материалов. Как учредитель и директор, я участвовала во всех аспектах работы нашей компании, от разработки моделей до консультаций для клиентов.
Параллельно я развивала свои навыки в digital marketing для продвижения нашего бизнеса в интернете, освоив:
· SMM и SEO
· Контент-маркетинг и платное продвижение
· Influencers marketing и онлайн-PR
· Email-маркетинг и партнерский маркетинг
· Дисплейная, поисковая, контекстная и баннерная реклама
В 2020 году я присоединилась к стартапу "Белорусский Дар" как медиа-директор. Проект вырос с 127 участников в Viber до 5000 подписчиков на YouTube и 8500 студентов в онлайн школе под моим руководством. В 2021 году, после завершения работы в проекте, я переехала в Германию и начала изучать новые технологии и инструменты в сфере маркетинга.
На данный момент я завершила курс AI Контент Мейкер PRO от Онлайн-Университета LIFT, где получила навыки:
· Работы с ChatGPT, создание контента для соцсетей и ведения блогов
· Разработки креативных и SEO-оптимизированных текстов
· Создания маркетинговых и PR стратегий
· Проведения комплексных маркетинговых кампаний
Профессиональные навыки:
· Создание и адаптация контента под различные платформы
· Продвижение брендов через социальные медиа и другие каналы
· Разработка эффективных маркетинговых стратегий
· Внедрение новых технологий в процесс работы
· Создание GPT’s BOT. AI-команда. Автоматизация рутинных процессов в бизнесе.
Я продолжаю дальше обучение в Онлайн-Университета LIFT по специальности Коуч по нейросетям и мастер создания AI-ассистентов
Сотрудничество со мной Моя специализация - это создание уникального текстового контента, который действительно говорит с вашей аудиторией. От разработки идей до создания эффективных SEO-блог постов и вирусных постов в соцсетях – я знаю, как сделать ваш бренд запоминающимся. Создание GPT’s BOT. AI-команда. Автоматизация рутинных процессов в бизнесе. Если вы хотите обсудить, как я могу помочь вашему проекту, оставьте заявку на “ 375292794007m@gmail.com “, и мы вместе найдем лучшие решения для ваших задач.
С нетерпением жду возможности применить свои знания и навыки на практике, расширять портфолио и внести вклад в успех вашей компании. Буду рада обсудить, как мои навыки могут быть полезными для вашего бизнеса.

